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Referat af skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 23. april kl. 17-19.  
 

Til stede: Jesper Kongsted, Mette Westergaard, Torben Heien Nielsen, Mette Westergaard, 

Tore Dyrberg–Jessen, Annemette Steffensen, Mette Bache, Nina Schøller Larsen, Theodor 

Axel Libralesso 8.V., Anja Camilla Jensen, Michael Vork, Dorte Bøgelund Petersen, 

Anja Johansen og Helle Spanggaard. 

 

Fraværende: Tilde Rønne-Christensen, Mads Guldborg Knudsen 9.C.,  

 

Sekretær: Helle Spanggaard  

 

Punkt 

EmneeEmEE 

 

Hvem/ 

Hvornår 

 

 

Overvejelser og/eller 

forberedelse inden SBM 

 

 

Formål & mål 

  
 1. Godkendelse af  
     referat af februar 
     mødet 
 
 
 

 
Alle,  
Hvert SBM 
 
 

 
 
Referatet er udsendt på forhånd 
 

 
Beslutning 
Protokol skrives under 

 
 Noter/referat: Referatet er taget til efterretning.  

 

 
 2. Godkendelse af   
     dagsorden 
 
 

 
Alle, 
Hvert SBM 
 
 

 
Udarbejdes på formøde af ledelsen og 
formand 

 
 

 
Beslutning 

 
Noter/referat: Dagsordenen blev godkendt. 
 

 
3. Lokale retningslinjer 
    for kommunikation 
    mellem skole og hjem 
 

   
 
Drøftelse  

 
Bilag: 
De politisk vedtagne 
retningslinjer. 
 
Udkast til lokale 
retningslinjer kommer ud 
inden mødet. 
 

  
Undervisningsudvalget har besluttet 
kommunale retningslinjer. På 
baggrund af disse skal vi udarbejde 
lokale. 
 

 

 
Noter/referat: 
Skolebestyrelsen behandlede det udsendte udkast til lokale retningslinjer. Det endelige produkt skal rettes til i 
projektgruppen og udgøre et samlet dokument omhandlende skole – hjem kommunikation, herunder lokale 
retningslinjer for AULA.   
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Kommentarerne til udkastet vedr. lokale retningslinjer for AULA: 
- Vi skal bruge tid på at formulere os om skolens ’skole – hjem’ grundpakke 
- Det skal indgå, at de ældste elever også skal være ’bærere’ af kommunikationen jf. sidste referat 
- Husk forventninger til forældrene og eleverne ift. kommunikationen 
- Find ’visuals’, der er nemme at overskue, så dokumentet ikke bliver for teksttungt, men inspirerende 
- I afsnittet omkring klager indskrives henvendelse til skolens ledelse 
- Det er vigtigt at præcisere, at lærere og pædagoger ikke skal bruge for meget tid på at skrive og 

sagsbehandle. Deres ressourcer skal primært bruges på børnene.  
Ledelse og superbrugere af AULA har møde i morgen ift. samme, og AULA vil også blive drøftet på lærermødet torsdag. 
De endelige principper skal endvidere til høring i MED. 
Projektgruppen arbejder videre med oplægget, som skal til endelig beslutning i skolebestyrelsen i juni måned. 
 

 
4. Skolestart og klasse- 
    dannelse på 
    kommende 0. årgang 
     
 

   
Orientering og drøftelse 

 
Bilag: 
 

  
 

 

 
Noter/referat: 

Skolen skal lave tilbud til de nye skolestartere, som i år starter 1. august. Dette kommer til at foregå på nogle 
eftermiddage i SFO–tid. Forældre vil blive budt på kaffe. Der er forældremøde i næste uge for de kommende 
børnehaveklasseelever ift. forårstilbud, og møde i juni ift. skolestart. 
De nye børnehaveklasser dannes fortsat pr. 1. december, efter indkøringsforløb i fra august til november. 
 

 
5. Organisering af  
    praktisk-musiske 
    fag på kommende 
    4. årgang 
 
    

   
 
Orientering 
 

 
 

  
I forlængelse af skolebestyrelsens 
ønske om at styrke de praktisk-
musiske fag på melletrinnet har 
ledelsen besluttet at lave en 
pilotprojekt på kommende 4. årgang 
 

 

 
Noter/referat: 
For at imødekomme skolebestyrelsens ønske om at skabe nye rammer omkring de praktisk – musiske fag, har ledelsen 
besluttet at afvikle et pilotprojekt på kommende 4. årgang, hvor der vil blive en ugentlig praktisk – musisk dag (med 

timer hentet fra håndværk/design, billedkunst og musik).  
Dette var der stor opbakning til i bestyrelsen. 
 
Der blev desuden orienteret omkring valgfag på 7. årgang, som bliver bindende valgfag i 7. og 8. klasse. Fagene læses 
i samarbejde med skolen på Grundtvigsvej og Ny Hollænderskolen. Det tilstræbes at eleverne så vidt muligt tildeles 1. 
prioritet, hvilket betyder, at vi på Skolen ved Søerne skal udbyde to hold i madkundskab og et i musik. 
 

 
6. Lokalt dialogmøde d.  
    21. maj 
    

   
Beslutning 

 
 
 

  
Pga. travlhed med mange andre ting, 
udskydes det lokale dialogmøde til d. 
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 21. maj. Her skal formanden aflægge 
beretning og bestyrelsen skal finde et 
eller flere temaer, der også skal på. 
Endelig skal et par stykke tage 
opgaven med planlægningen. 
 

 
Noter/referat: 
Mødet er rykket til maj grundet kommunalt dialogmøde. Indholdspunkter til mødet: 

- Formandens beretning 
- Skolebestyrelsens strategiske arbejde og status vedr. skolegård, kommunikation og faglig kodning 
- Input til skolebestyrelsen ift. kommunikation ml. skole – hjem og aula (evt. via cases) forud for beslutning af 

principper i juni. Kommunikationsprojektgruppen forbereder dette. 
- Annoncering af opstillingskandidatur til skolebestyrelsen (da et skolebestyrelsesmedlem grundet flytning må 

træde ud). 
 

 
7. Ansøgnings om § 16  
    B på kommende 7.-9. 
    årgang i 2019-20 
 
 

   
Beslutning 

 

 
 
 

  

Skolen har de seneste 2 år søgt om 
konvertering af UUV skoledelen til to -
lærertimer til gennemførelse af 
læringssamtaler. Erfaringerne er gode, 
så skolen vil gerne fortsætte ordningen 
næste skoleår. 
 

 

 
Noter/referat: 
Skolebestyrelsen bakkede op omkring ansøgning ift. §16B, der omhandler konvertering af UUV lærertimer på 7.–9. 
klassetrin til to-lærertimer. Timerne skal bruges til læringssamtaler/understøttende undervisning. 
 

 
8. Projektgruppestatus   
 
 

   
Orientering 

 
Faglig kodning FI 
 
Kommunikation skole/ 
forældre  
 
Fysiske rammer NE 

 

   

 
Noter/referat: 
Faglig kodning FI: der afholdes et møde med forskellige interessenter ift. at skærpe ansøgning til A.P. Møller Fonden ift. 
mål og evaluering. 
Kommunikation skole – hjem: se punkt 3 på dagsordenen 
Fysiske rammer NE: Der har været forskellige naboindvendinger vedr. lysforhold og klatrevæg. Udvalget forsøger så 
vidt muligt at tilgodese nabohensyn. 
Den midlertidige skolegård kombineret med busordning fungerer rigtig godt. Det har været godt, at skolebestyrelse og 
ledelse har forberedt det godt – ros til skolens ledelse for dette.  
 

 
9.  Status fra: 
 

 
 

 
 
 

 
 
Orientering 
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• Ledelsen 
• Formandskabet 
• Elevrådet 

       

 

 
Noter/referat:   
Ledelsen er i gang med skoleårets planlægning. Ressourcerne er færre, og det vil kunne mærkes.  
Elevrådet: høvdingeboldturnering var god. Pantindsamling går godt. God projektuge på Filippavej med værksteder 
omkring bæredygtighed, madspild mm.     
 

 

 
10. Eventuelt  
 
 

 
 

  
 

 
Noter/referat: 
Forårsfestival er flyttet til 11. juni. Skolebestyrelsen hjælper til med kaffeservering for skolens forældre. 
 

 
Punkter til kommende møder: 


